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Rada Powiatu Łukowskiego 

Protokół sesji nr XVII/2025 

 

 

 

Sesja Rady Powiatu Kadencji VII odbyła się 7 maja 2025 r. 

Nazwa posiedzenia: XVII sesja Rady Powiatu Łukowskiego  

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Starostwa Powiatowego ul. Piłsudskiego 17, Łuków  

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Rady Karol Ciołek 

Sesja trwała: od 10:00 do 10:07 

Było obecnych: 20 na 23 radnych.  

 

Lista gości na posiedzeniu:  

1. Jerzy Siwiec – Sekretarz Powiatu 

2. Wodyk-Netczuk Monika – Skarbnik Powiatu  

3. Szczygieł Ryszard – Radny Województwa Lubelskiego 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

 Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Otwieram 17 sesję Rady Powiatu Łukowskiego zwołaną 

w trybie paragrafu 19 ustęp 7 statutu Powiatu Łukowskiego. Serdecznie witam Państwa. Poproszę 

o potwierdzenie obecności byśmy mogli stwierdzić podejmowanych dzisiaj uchwał.  

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania: OBECNY: 20, NIEOBECNY: 3 

Wyniki imienne: 

OBECNY (20) Danuta Bosek, Barbara Chadaj, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin 

Kajka, Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, 

Sławomir Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, 

Andrzej Wisiński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

NIEOBECNY (3) Urszula Chruściel, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński 

 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Na podstawie listy obecności stwierdzam, 

że na ustawowy stan 23 radnych w sesji bierze udział 20 radnych. W związku z tym stwierdzam, że obrady 

są prawomocne. 

Proszę Państwa o powstanie.  

Zgodnie z uchwałą Rady Powiatu, Rady Gminy i Rady Miasta Łuków z dnia 29 kwietnia 2011 roku  

rozpocznijmy sesję od chwili zadumy i refleksji poświęconej wspomnieniu słów z papieskiego nauczania 

stanowiących osobiste motto radnego.  

Chwila ciszy. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Dziękuję. Szanowni Państwo, jak wspomniałem sesja została 

zwołana w trybie paragrafu 19 ustęp 7, a więc inicjatorem w tej sytuacji dzisiejszej sesji był Zarząd Powiatu. 
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Przypomnę, że istnieje możliwość dokonania zmian w porządku obrad. Aby taki porządek został zmieniony 

wniosek musi uzyskać bezwzględną większość ustawowego składu rady, czyli przynajmniej 12 głosów, 

ale dodatkowo musi być też wyrażona zgoda wnioskodawcy sesji, czyli Zarządu. Zapytuję wobec tego, czy 

ktoś z Państwa Radnych ma propozycję zmiany porządku? Nie dostrzegam. Wobec tego odczytam 

porządek. Przypomnę również, że nie głosujemy porządku obrad.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego.  

4. Zakończenie obrad. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Realizujemy w tej chwili punkt 2 porządku obrad Podjęcie 

uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. Bardzo proszę Panie Starosto 

o wprowadzenie do tematu 

Wicestarosta Łukowski Janusz Kozioł: Panie Przewodniczący, proszę o zabranie głosu przez Panią 

Skarbnik. 

Przewodniczący Rady Karol Ciołek: Bardzo proszę Pani Skarbnik. Jeśli Pani pozwoli, to od razu 

prosiłbym o komentarz do kolejnego punktu, czyli zmiany w prognozie. Dobrze? Proszę bardzo. 

Skarbnik Powiatu Monika Wodyk-Netczuk: Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, może kilka 

słów na temat tego, dlaczego ta sesja dzisiaj została zwołana w trybie nadzwyczajnym. Wpłynął wniosek 

Zarządu Dróg Powiatowych związany z realizacją zadań inwestycyjnych dotyczących przebudowy dróg 

powiatowych i rozstrzygnięciem postępowania przetargowego na zadanie, które jest ujęte i w budżecie, 

i w wieloletniej prognozie finansowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karol Ciołek: W związku z rozstrzygnięciem postępowania 

przetargowego na zadanie przebudowa drogi powiatowej Kopina-Niedźwiadka, na tym zadaniu powstały 

oszczędności w wysokości 275 502,64 zł. I Zarząd Dróg Powiatowych zaproponował, aby utworzyć nowe 

zadanie inwestycyjne pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Stara Gąska”, gdzie łączne 

nakłady finansowe to kwota 610 502,64 zł. I te oszczędności powstałe na drodze Kopina-Niedźwiadka 

przeznaczyć na to nowe zadanie i 335 000 zł ze środków własnych powiatu, czyli z rezerwy inwestycyjnej. 

To zadanie byłoby zadaniem jednorocznym. Poza tym jeszcze w dniu dzisiejszym otrzymaliście Państwo, 

erratę dotyczącą zmian w budżecie w związku z tym, że wpłynęła decyzja Wojewody Lubelskiego na kwotę 

45 000 zł na wydatki związane z przeszkoleniem strażaków ochotniczych straży pożarnych. Poza tym, jeżeli 

są pytania do pozostałych zmian w budżecie i wieloletniej prognozie finansowej, to bardzo proszę. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. Za chwilę będzie czas na zadawanie 

pytań. Natomiast w tej chwili poproszę, by głos zabrał Pan Radny Jacek Krzyszczak, Przewodniczący Komisji 

Budżetu i Finansów i Mienia Powiatu. Proszę o wyrażenie opinii Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów i Mienia Powiatu Pan Radny Jacek Krzyszczak: Panie 

Przewodniczący, Wysoka Rado, punkt 2 i punkt 3 dzisiejszych obrad sesji został przez Komisję zaopiniowany 

pozytywnie. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karol Ciołek: Dziękuję bardzo. I to jest czas na dyskusję. Proszę 

uprzejmie, kto z Państwa chciałby zadać pytanie, podzielić się swoją refleksją co do zmian budżetu. 

Nie widzę chętnych do zabrania głosu w dyskusji. Wobec tego dyskusję zamykam. Zarządzam głosowanie. 

I jeśli Państwo pozwolą, to któryś raz z kolei, no wprawdzie nie dzisiaj, ale w czasie tych 16 poprzednich 

sesji korzystałem z tego przywileju, by nie odczytywać treści uchwały, tylko ograniczyć się do odczytania 

tytułu. Traktuje o tym § 34 Statutu. Nie widzę sprzeciwu. W takim razie zarządzam głosowanie. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 

rok? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (20) Danuta Bosek, Barbara Chadaj, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, 

Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir 

Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, Andrzej 

Wisiński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) Urszula Chruściel, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński 

Przewodniczący Rady Powiatu Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. W głosowaniu brało 

udział 20 Radnych. 20 Radnych opowiedziało się za projektem uchwały. Głosów przeciwnych, 

wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmian budżetu Powiatu Łukowskiego na 

2025 rok została podjęta. 

Uchwała nr XVII/105/2025 stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Łukowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karol Ciołek: Punkt 3 porządku obrad, będący konsekwencją 

przyjętej przed chwilą uchwały. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Łukowskiego. Rozumiem, że Pani Skarbnik już powiedziała to, co należało wypowiedzieć w tej 

kwestii. Pan Radny Jacek Krzyszczak, Przewodniczący Komisji Budżetu wyraził opinię Komisji. Otwieram 

wobec tego dyskusję. Proszę uprzejmie. Nie widzę chętnych do zabrania głosu. Wobec tego zarządzam 

głosowaniem. Ponownie korzystam z paragrafu 34 Statutu. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Łukowskiego? 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łukowskiego. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 



Protokół z XVII sesji Rady Powiatu Łukowskiego z dnia 7.05.2025 r.                                   Strona | 4 

ZA (20) Danuta Bosek, Barbara Chadaj, Karol Ciołek, Maciej Cybulski, Krzysztof Głuchowski, Longin Kajka, 

Jerzy Kędra, Janusz Kozioł, Tomasz Kruk, Jacek Krzyszczak, Henryk Lipiec, Ilona Ochmańska, Sławomir 

Rzymowski, Przemysław Suchodolski, Krzysztof Szczęśniak, Wojciech Szczygieł, Lucjan Szekalis, Andrzej 

Wisiński, Włodzimierz Wolski, Agata Zabielska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0),BRAK GŁOSU (0), 

NIEOBECNI (3) Urszula Chruściel, Dariusz Szustek, Krzysztof Woliński 

Przewodniczący Rady Powiatu Karol Ciołek: Dziękuję. Zamykam głosowanie. W głosowaniu brało 

udział 20 Radnych. 20 Radnych opowiedziało się za projektem uchwały. Głosów przeciwnych, 

wstrzymujących się nie było. Stwierdzam, że uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Łukowskiego została podjęta. 

Uchwała nr XVII/106/2025 stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

4. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Karol Ciołek: Punkt 4 porządku obrad, zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku zamykam XVII Sesję Rady Powiatu Łukowskiego. 

 

 

 

Przewodniczący 

 

Rady Powiatu Łukowskiego 

 

 

 

Przygotowała: Monika Charczuk-Żyłka 

 

 

 

 

 

 

 

  


